
Verslag van de algemene ledenvergadering van Gasteren Goed voor Elkaar 

(GGvE) op 23 maart 2023 in dorpshuis De Gasterije. 

Aanwezig: Henk Eggens, Ina Klee, Jan Tingen, Jantje Stokker, Kitty Middelham, Ger Dijkstra, Maria 

Dijkstra, Vilma Ponten, Tikkel Hofman, Fietje Hofman, Angela Schneiders, Marian Stegink, Ben 

Mulder, Tom Schulte, Arno Klee, Herman Roepman, Els van der Linden en Margo Schulte. 

Iris Koffijberg, Annemiek Elzinga en Anne Marie Leenders hadden bericht van verhindering gestuurd. 

1  Welkom en introductie 

Arno heet de aanwezige leden welkom op de tweede algemene ledenvergadering van GGvE en stelt 

de bestuursleden van GGvE voor: Arno Klee (voorzitter), Herman Roepman (penningmeester), Margo 

Schulte (secretaris) en Els van der Linden (lid). 

Arno neemt de agenda van deze algemene ledenvergadering door.  

De activiteiten van GGvE: Er wordt maar matig een beroep gedaan op de transportdienst en de 

klussendienst maar niettemin blijven ze van belang. Wanneer het contact eenmaal gelegd is tussen 

een hulpvrager en een van onze vrijwilligers maken zij vaak onderling  verdere afspraken. De 

bijeenkomsten van de Huiskamer en Samen Koken - Samen Eten (SKSE) worden goed bezocht. 

2  Hoogtepunten uit het jaarverslag 2022 

De werving van leden voor GGvE was geslaagd. 131 Huishoudens, meer dan 70% van de huishoudens 

in Gasteren, is lid geworden van GGvE. 

Na Corona draaien de Huiskamer en SKSE weer volledig volgens schema. 

De Huiskamer biedt een uitgebreid activiteitenpakket. Er zijn veel vaste bezoekers, maar anderen  

kijken gericht naar het programma en komen af op activiteiten die hen aanspreken. De samenstelling 

van de groep varieert al naar gelang het programma. 

De financiële staat van GGvE is solide. 

3  Jaarrekening 

Herman geeft een toelichting op de jaarrekening.  

-  Sinds 2022 ontvangt GGvE geen structurele subsidie meer en bestaat het inkomen hoofdzakelijk uit 

contributies. In 2022 kreeg GGvE nog wel eenmalig een “Frisse Start” subsudie van de gemeente na 

de Corona periode. Deze is gebruikt om met de deelnemers van de Huiskamer een uitstapje naar 

museum De Buitenplaats in Eelde te maken. 

-   De opbrengst uit contributies bedroeg in 2022 € 1320. Voor volgend jaar is dat begroot op € 1250. 

-   Bankkosten vormen voor een kleine vereniging als de onze, een disproportioneel groot deel van de 

begroting. In overleg met andere verenigingen in Gasteren zal GGvE nagaan of de bank bereid is deze 

kosten voor kleine verenigingen enigszins te verlagen. 

-   Activiteiten gerelateerde kosten betreffen de activiteiten van de Huiskamer, zoals de kosten voor 

de sprekers die een lezing geven, uitjes, en materialen die nodig zijn bij diverse activiteiten. 

-   Al met al kon het jaar 2022 worden afgesloten met een positief saldo van € 408,94. 

4  Verslag van de kascommissie  

De jaarrekening is goedgekeurd door de kascommissie, bestaande uit Iris Koffijberg en Ben Mulder. 

Ben noemt de jaarrekening overzichtelijk en kloppend.  

 



Ben had namens de kascommissie nog een advies aan het bestuur om de kosten voor het drukken 

van flyers/folders te declareren en niet zelf te bekostigen. Het bedrag aan cartridges en papier loopt 

altijd flink op. Het bestuur zal dit advies ter harte nemen. 

Ook heeft de kascommissie voorgesteld om in de jaarrekening op te nemen dat GGvE een bijdrage 

heeft ontvangen van de Rabo ClubSupport actie. Omdat deze in z’n geheel is uitgekeerd aan Samen 

Koken Samen Eten lijkt het alsof die bijdrage niet ontvangen is. In de gepubliceerde jaarrekening is 

dit rechtgezet door hierover een opmerking aan de toelichting toe te voegen. 

Na deze opmerkingen stelt Ben voor om het bestuur décharge te verlening. De leden stemmen hier 

unaniem mee in en stellen daarmee de jaarrekening 2022 en de begroting voor 2023 vast. Dit houdt 

mede in dat de contributie voor 2023 op € 10,00 per huishouden gehandhaafd wordt.   

5  Benoeming nieuw kascommissielid 

Iris Koffijberg treedt af als lid van de kascommissie. Herman zal haar bedanken namens GGvE. Arnold 

Tang heeft zich bereid verklaard zitting te nemen in de kascommissie. De leden stemmen in met deze 

benoeming. De kascommissie voor 2023 bestaat nu dus uit Ben Mulder en Arnold Tang. 

6  Bestuur: rooster van aftreden 

Om te voorkomen dat alle bestuursleden gelijktijdig aftreden wordt voorgesteld dat twee leden nu 

aftreden en zich direct weer verkiesbaar stellen, terwijl de andere twee bestuursleden dat volgend 

jaar doen. Herman toont het voorgestelde rooster van aftreden. 

Jaar van aftreden: 2023 2024 2025 2026 2027 

Arno of zijn opvolg(st)er  ▲   ▲ 

Els of haar opvolg(st)er  ▲   ▲ 

Margo of haar opvolg(st)er ▲   ▲  

Herman of zijn opvolg(st)er ▲   ▲  

 

Dus Margo en Herman treden tijdens deze vergadering af en stellen zich direct weer verkiesbaar. De 

leden stemmen in met hun herbenoeming en met het rooster. 

7  Rondvraag 

Tom Schulte vraagt of GGvE uitgaat van hetzelfde aantal leden in 2023 als in 2022.  

Herman antwoordt dat rekening gehouden wordt met enige opzeggingen, bijvoorbeeld t.g.v. 

verhuizing, en dat daarom veiligheidshalve voor 2023 is uitgegaan van een iets lager ledental (125). 

Marian Stegink merkt op dat er ook nieuwe bewoners zijn. Daarop geeft het bestuur aan dat deze 

natuurlijk benaderd zullen worden met de vraag of zij lid willen worden. 

Kitty Middelham wil graag weten of veel gebruik gemaakt wordt van de klussen- en transportdienst? 

Volgens onze registratie niet zo veel, afgelopen jaar in totaal 12 hulpvragen, maar vaak worden na 

een initieel contact tussen hulpvrager en vrijwilliger verdere afspraken onderling gemaakt, zodat ze 

voor de registratie buiten beeld blijven. Het gaat bij klussen overigens niet alleen om technische 

klussen, maar ook om vragen in het sociaal domein, bijvoorbeeld in het geval van eenzaamheid. 

Na de rondvraag sluit Arno het formele gedeelte van de vergadering af en bedankt de leden voor hun 

aanwezigheid en steun. Tevens vermeldt hij dat er op 29 maart na afloop van de Huiskamerbijeen-

komst een soep ( Drentse gehaktsoep en vegetarische tomatensoep) met broodjes maaltijd verzorgd 

wordt door Samen Warm de Winter Door, waar GGvE ook deel van uitmaakt.  Arnold Tang en Iris 

Koffijberg zullen dan aanwezig zijn met de warmtescan apparaten. 

Tot slot stelt Arno Gerard Meijering voor van Groenzorg Norg, die na de pauze zal vertellen over 

dagbesteding voor ouderen in Norg. 

Pauze 



Gerard is, toen hij 16 jaar geleden zijn hoveniersbedrijf verkocht, samen met zijn vrouw Grietje, een 

kleinschalige dagbesteding voor ouderen gestart. Van slechts enkele deelnemers in het begin hebben 

zij nu 110 deelnemers. Gerard begint met een prachtige film over Groenzorg Norg en we zien hoe 

een dag in het centrum er uit ziet. 

Mensen met de ziekte van Parkinson, Alzheimer, CVA,  MS, COPD, enz.  kunnen bij het centrum 

terecht voor dagbesteding (Gerard noemt het zelf  liever dagbeleving). Het motto bij Groenzorg Norg 

is: alles mag en niks moet!!!  Om 9.00 worden de deelnemers met eigen busjes opgehaald en drinken 

bij aankomst in het centrum koffie. Zij kunnen deelnemen aan verschillende activiteiten, o.a. fietsen 

op de duofiets, samen wandelen, fitnessen in de sportzaal, eventueel onder begeleiding, zwemmen 

onder begeleiding, spelletjes doen zoals rummikub, jeu de boules, lekker een krantje lezen of even 

rusten. Eén keer per maand is er een fotografie- en schildercursus; één keer per maand drummen. Er 

is dus voor elk wat wils. Het is ook mogelijk om met begeleiding op de kwekerij aan het werk te gaan. 

De zorg voor de deelnemers gaat boven alles. Men kan ook gebruik maken van fysiotherapie, kapper 

en pedicure. Rond twaalf uur is er een gezamenlijke lunch en om vier uur worden de deelnemers 

weer naar huis gebracht. 

Gerard en zijn echtgenote Grietje zijn zeer bevlogen mensen en de zorg voor de mens staat bij hen 

voorop. Ze hebben zelf geen achtergrond in de zorg, maar worden bijgestaan door een team van 27 

gediplomeerde zorgprofessionals, die het beste uit zichzelf geven om de deelnemers een mooie dag 

te bezorgen (en het thuisfront te ontlasten). Er is één begeleider op vier deelnemers.  

Financiering komt uit het PGB, Zorg in Natura, vaak via de WMO en dus betaald door de gemeente. 

Deelnemers zijn veelal twee of drie dagen per week in het centrum. Groenzorg Norg is een platte 

organisatie, er zijn geen managers, maar alles wordt door Gerard en Grietje zelf gedaan. Als Raad van 

Toezicht schakelen zij de deelnemers en mantelzorgers in en iedereen is heel blij met de geweldige 

zorg die zij verlenen.  

Gerard vertelde nog dat zij graag een tweede duofiets willen aanschaffen, waarop één begeleider 

drie mensen kan meenemen. Ze doen hiervoor een beroep op “Vrienden van Groenzorg Norg”. Als 

zij  de helft van het benodigde bedrag, 8000 euro, bijeen hebben, doet het bedrijf van Gerard en 

Grietje er de andere helft bij. 

Iedereen was zeer onder de indruk van het verhaal van Gerard en van de liefdevolle zorg die hij en 

zijn team aan de deelnemers geven. 

Arno bedankt Gerard voor zijn inspirerende verhaal en biedt hem namens GGvE als dank een mooie 

fles wijn aan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


